
 Mødereferat fra bestyrelsesmøde den 4. november 2023 kl. 9.00         

 
 Afholdelse: Teams møde  

 Deltagere: Morten, Jan, Kenneth, Hans og Eva.   

 Afbud: Henny, Tomas, Bjarne  

 Referent: Hans Lassen  

 
 
 

 
DAGSORDEN 

 

1 Udsendte referater  

1.1 Tidligere bestyrelsesmøder  

 Referat gennemgået  

1.2 F.U.  

   

1.3 Ændringer/tilføjelser til mødets dagsorden  

   

2 Orientering (ved formanden)  

2.1 DIF / DOK  

 Referat fra DIFs Budgetmøde. 
Budget og gruppemøder blev gennemgået. 
Der var besøg/orientering fra DIFs atletkomite. Morten fremhævede muligheden 
for, at vores eliteskytter deltager i aktivitetsmøder, som er gode for topatleter, 
som kan få mulighed for at sparre med andre om livet som topatlet.  

 

   

2.2 World Archery  

 VM 2027 kort orientering om WA besøg den 7.-8. november. 
Gennemgår området i Nyborg sammen med næsten alle de danske involverede 
organisationer. BD byder nu på opfordring også på kongressen og justerer det 
samlede budget derefter. 

 

   

2.3 World Archery Europe og World Archery Nordic  

 Afholdelse af Nordisk møde 2024. 
BD er værter, foreslår at bruge Teams for at reducere udgifter. 
Kongres i WAE i Essen, KL måske med som repræsentant. 

 

   

2.4 Andet  

 Bestyrelsen beklager at IOC desværre ikke valgte at tage compound med som 
prøve disciplin ved OL2028. Pressemeddelelsen fra Bueskydning Danmark blev 
desværre ikke bragt af medierne. 

 

 Diskuterede DIFs forslag til en minimumsalder på 13 år til mesterskaber. Ingen 
konklusion endnu, måske drøfte til forbundsmødet. Der var dog en vis stemning 
for udtagelseskrav til mesterskaber. Fx at DM ikke er skyttens første stævne.  

 

   



3 Strategiarbejde  

 Revidering af vores strategiplaner for 2022-2025. 
KR og AS har haft et statusmøde med vores DIF-konsulent omkring resultater og 
fremdrift. Der er lavet en revision, fordi vi mangler deltagere til kurser m.m. Den 
reviderede strategi skal vurderes til december.  

 

   

4 Kommunikationsstrategi  

 Den nuværende kommunikations strategi skal ses igennem og revideres, den er 
ikke så fast implementeret lige nu. 

 

 Morten tager en snak med Emma også om at få offentliggjort de 
pressemeddelelser, som sendes ud fra forbundet. Der er mange, som ikke ved 
hvor meget der går ud, for de ser jo kun dem, hvor der faktisk bringes en nyhed.  

 

5 Kassereren  

5.1   

 Regnskab 
 

 

 Budget 2024 – udsendt af Eva 
Budget gennemgået og tilpasset 
KS og HL ser på udgift til medlemssystemet, men indtil videre beholder vi det 
budgetterede.  

 

   

   

6 Opfølgning på udvalgsarbejde  

6.1 Eliteudvalget  

 Generel orientering  

 Udtagelsesregler gennemgået med skytterepræsentanter. 
Bonusordning er blevet gennemgået med skytterepræsentanter. 
Talenttrænere har også kommet med input. 
Reklameareal diskuteret på landholdstøj aht. sponsorater. Der arbejdes videre 
med at udvide arealet. WAs reklameregler skal overholdes. 

 

 Der er 8 skytter tilmeldt til udtaglsesskydninger til Inde EM. Bueskydning 
Danmark sender holdleder med. 

 

   

6.2 Breddeudvalget  

 Generel orientering  

 Træneruddannelse. Flere gennemført, der er plads til flere deltagere. 
Der er igen mulighed for at tilmelde sig til Certificeret Ungdoms Bueklub for at få 
en vækst i klubben. 
Sidste Camp i år er i Aalborg d. 10.-12. november. 
Skole OL. Der er pt. 7 klubber tilmeldt. Haft et online infomøde om Skole OL. 

 

   

6.3 Lovudvalget  

 Intet nyt  

 

6.4 Dommerudvalget  



 Arbejder videre med dommeruddannelse opdatering.  

   

6.5 Andet  

 Ny hjemmeside – status – tidsplan 
Hjemmeside er klar, skal have klarlagt hvad der skal med indenfor de enkelte 
discipliner. Bestyrelsesmedlemmer giver KS besked, hvad der skal med. Deadline 
er d. 19.11. 
Ansvarsområder: 
Stævner - Jan 
Aktivitetskalender overflytning af nuværende aktiviteter - Kenneth 
Klubservice - Hans 
Elite - Henny 
Nye Skytte - Kenneth 
Forbund - Morten/Eva 
3D baner - Bjarne 
Combat Archery - Kenneth 
Magasin laves til arkiv - Eva 
Skytteprofiler - Niels/Henny 

 

   

 Formandsmødet den 7. oktober – Evaluering af mødet. Igangsættelse af de 
initiativer der blev aftalt. Punkter fra mødet der ønskes behandlet: 
Indkalde til strategimøde til formødet. 
Ranglister er ved at blive lavet igen. 
Forslag om U15 behandles. 
Erfa gruppe for certificerede klubber og klubber på vej for at dele erfaring. 
Bonusordning er igangsat.  

 

   

 Initiativpuljeprojektet ”Sammen bevæger vi Bueskydning” – orientering. 
Det kniber med at få engagerede klubber nok til at få feedback at arbejde med. 

 

   

 DM-ugen 2024 i uge 25. 
Herning Bueskyttelaug er med på den. Der er afholdt det første møde med 
klubben. Finale bane og finale dag er endnu ikke fastlagt. 

 

   

7 Forbundsmødet  2024 – 6. april 2024  

 Ændring af vedtægter, mht anmeldelse om deltagelse i internationale stævner 
U15 – vedtaget på WA kongres 
Forslag om at U14 og U12 deles op til DM’erne, hvis der er mere end 4 deltager 
for hvert køn. 

 

   

8 Andre emner  

 Næste møde: 13. januar 2024  

   

9 Bordet rundt, eventuelt  

 Drøftet mulige sponsorater igen.  

 


